

Date: 22 July 2025			
Date: 22 July 2025		التاريخ : 22 يوليو 2025	
M/s Boursa Kuwait		السادة الأفاضل / شركة بورصة الكويت المحترمين	
			تحية طبية وبعد ،،،
Subject: Disclosure Related to Legal Cases		الموضوع: افصاح بشأن الدعاوى والأحكام	
Reference to the above-mentioned subject; Agility Public Warehousing Company would like to announce about a material information as per the below template:		بالاشارة الى الموضوع اعلاه، تود شركة أجيليتي للمخازن العمومية أن تفصح عن معلومة جو هرية حسب النموذج أدناه:	
Date	22/07/2025		
Name of Listed Company	Agility Public Warehousing Company K.S.C.P ("Agility")	22 / 70 /2025 شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع ("أجيليتي")	التاريخ اسم الشركة المدرجة
Case Number	Case no. 3541 for the year 2025 Commercial/Civil/Government/2	الحكم رقم 3541 لسنة 2025 تجاري مدني كلي حكومة/2	رقم القضية
Case Subject Matter	The contract between the Public Authority of Industry ("PAI") and Agility for Amghara phase 4	العلاقة التعاقدية ما بين الهينة العامة للصناعة وشركة اجيليتي عن موقع المرحلة الرابعة بسكراب أمغرة	موضوع القضية
Judgment Date	21/07/2025	2025/07/21	تاريخ الحكم
Court that issued the Judgment	Court of First Instance	المحكمة الكلية	المحكمة التي أصدرت الحكم
Parties of the Case	General Manager of PAI in his capacity against the Legal representative of Agility.	مدير عام الهيئة العامة للصناعة بصفته ضد الممثل القانوني لشركة أجيليتي للمخازن العمومية	أطراف الدعوي
Judgment is in favor of	Agility Public Warehousing Company	شركة أجيليتي للمخازن العمومية	الحكم لصالح
Concluding Judgment of the Court of First Instance	The court of first instance ruled that the case is inadmissible as it has already been adjudicated. The court ordered the claimant, in his capacity as Director General of the Public Authority for Industry, to bear the legal expenses and to pay the amount of KD 50 (Kuwaiti Dinars Fifty) as actual attorneys' fees.	حكمت المحكمة: بعدم جواز نظر الدعوى لسابقة الفصل فيها، والزمت المدعى بصفته "مدير عام الهيئة العامة الصناعة بصفته" بالمصروفات ومبلغ قدره 50 د.ك "خمسون دينار كويتي" مقابل أتعاب المحاماة الفعلية.	منطوق الحكم أول درجة
Concluding Judgment of the Court of Appeal	N/A	لا يطبق	منطوق حكم الاستنناف
Concluding Judgment of the Court of Cassation	N/A	لا يطبق	منطوق حكم التمييز
Potential Effect of the Judgment on the Company	No impact	لا يوجد	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم
Best Regards,  Investors Relation Department		وتفضلوا بقبول فانق الاحترام و التقدير ،،،	

المخازن المومية شعرك المخازن المومية شعرك المحالات Kuwait Agility Public Warehousing Company KSC نسخة الى هيئة أسواق المال